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CILJI IN PLANIRANI REZULTATI POSLOVANJA V LETU’86
Z letom 1986 vstopamo v prvo leto srednjeročnega 

plana 1986—1990. Plan za leto 1986 vsebuje cilje in us
meritve iz skupnih temeljev za pripravo srednjeročnih 
planov temeljnih organizacij, delovne organizacije in In
terne banke ter družbene usmeritve za leto 1986. V vred
nostne plane smo vgradili inflacijsko stopnjo 50 %>. Za 
TOZD TSP Radij e-Podvelka, Novo opremo in Blagovni 
promet smo pripravili začasne plane, ki veljajo do spre
jetja sanacijskih programov.
Osnovna izhodišča plana delovne organizacije

Pozitivno poslovanje vseh TOZD bomo lahko dosegli 
z boljšo izrabo vseh naših proizvodnih kapacitet, z real
nim zmanjševanjem vseh vrst stroškov, z boljšim izko
riščanjem delovnega časa, z vzpodbudnejšim nagrajeva
njem ter z nadaljno krepitvijo delavca kot gospodarja 
pogojev in rezultatov dela.

Zaloge gotovih izdelkov moramo znižati na optimalno 
višino in tekočo proizvodnjo prilagoditi potrebam tržišča, z 
delnim prestrukturiranjem proizvodnje v finalnih TOZD, 
opustitvi nerentabilne proizvode in uvesti nove tržno per
spektivnejše izdelke v manjših serijah.

Le realni osebni dohodki bodo delavce motivirali za 
večjo produktivnost, za izboljšanje kvalitete izdelkov, 
znižanje stroškov, racionalnost, inovacije in tehnične iz
boljšave, kar se mora odraziti v boljših rezultatih dela in 
s tem v povečanem dohodku, ki bo osnova za razširitev 
materialne osnove dela in ustrezne življenjske ravni de
lavcev.

Z investiranjem bomo krepili učinkovitost cele delov
ne organizacije, ker nam zaostreni pogoji gospodarjenja 
ne dovoljujejo drobljenja investicijskih naložb. Že letos 
si bomo izoblikovali lastne kriterije investiranja, ki bodo 
poleg družbenih vplivali na večjo ekonomsko učinkovi
tost obstoječega premoženja osnovnih sredstev in novih 
naložb.

PLAN PROIZVODNJE 
Gozdarska dejavnost

Na osnovi območnega gozdnogospodarskega načrta za 
obdobje 1981—1990 planiramo obseg blagovne proizvod
nje 206.610 ms iglavcev in 17.210 m3 listavcev, kar je za 
1,27 % višje od dosežene v preteklem letu. Preko mehani
ziranih skladišč bomo manipulirali 83°/o vse blagovne 
proizvodnje iglavcev. V okviru delovne organizacije bo
mo predelali 80 % iglavcev in 39 °/o listavcev. Obseg gozd
nogojitvenih vlaganj v enostavno in razširjeno gozdno- 
biološko reprodukcijo planiramo po površini za 7,65 °/o 
višje, kot je bil v preteklem letu.

Tudi v letu 1986 bomo gospodarili z gozdovi tako, jdg 
bomo zagotavljali trajnost vseh funkcij gozdov in kreggi 
večnamensko vlogo gozda. Še bolj kot do sedaj bomo pro
izvodnjo prilagajali nadaljni predelavi lesa tako po dina
miki proizvodnje kot po ustreznem krojenju gozdnih 
sortimentov. V gozdarski proizvodnji bomo skrbeli za 
tehnološki napredek pri sečnji in spravilu lesa, kar bomo 
dosegli z uvajanjem sodobnih tehnologij, z uvedbo novih 
normativov in z uveljavljanjem sečnospravilnih skupin.

Ukrepali bomo proti onesnaževanju okolja in se za
vzemali za preprečevanje umiranja gozdov.

Gozdnogojitvena vlaganja bomo izvajali po gospodar
skih načrtih in detajlnih gozdnogojitvenih načrtih po ob
jektih.

Še nadalje bomo krepili vlogo TOK gozdarstva v celo
vitem razvoju hribovskih kmetij. Poleg krepitve inten
zivnega gospodarjenja z zasebnimi gozdovi bomo skupno 
z družbenopolitično skupnostjo in drugimi skrbeli za raz
voj infrastrukture. Odkupne cene gozdnih sortimentov 
bomo oblikovali tako, da bo kmet udeležen najmanj 60 %
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prodajne cene. Kmečki turizem bomo razvijali po začrta
nem programu.
Lesarska dejavnost

Letni plan lesarske proizvodnje temelji na možnostih 
prodaje ob znižanju zalog gotovih izdelkov; nabave in 
proizvodnih zmogljivosti. Proizvodnja je planirana za 
6,7 % višje od dosežene proizvodnje v letu 1985.

V žagarski proizvodnji planiramo 120.000 m3 razreza 
hlodovine, kar je na višini leta 1985. Pri razrezu bomo 
bolj kot sedaj upoštevali namenski razrez hlodovine, po
trebe finalne proizvodnje, večjo pozornost bomo posvečali 
kvalitetnemu sortiranju žaganega lesa.

V TOZD TP Pameče in TP Prevalje planiramo na os
novi omejitvenega faktorja prodaje 4% nižjo proizvodnjo 
od preteklega leta in s tem niso polno zasedene proizvod
ne zmogljivosti. V TOZD TIP Otiški vrh planiramo proiz
vodnjo na višini dosežene v preteklem letu. V TOZD TSP 
Radije-Podvelka in v Novi opremi planiramo proizvodnjo 
za 10 % višje, kot smo jo dosegali v letu 1985.

V planih finalnih TOZD so upoštevane preusmeritve 
proizvodnih programov, in sicer:

v TIP Otiški vrh — zmanjšana proizvodnja navadnih 
ivernih plošč in povečana proizvodnja plošč brez prostega 
formaldehida ter gradbenih plošč.

v TP Pameče — razširjen program podbojev ter oblog 
in uvedba novih programov za izvoz,

v TP Prevalje — razširjen program vratnih kril in 
uvedba novih programov za izvoz,

v TSP Radlje — povečan delež proizvodnje lepljenih 
profilov in plošč in zmanjšan delež proizvodnje oken in 
senčil,

v Novi opremi — zmanjšan delež proizvodnje, name
njen v izvoz in povečan delež izdelkov za domači trg.

V lesarski dejavnosti bomo prioritetno skrbeli za iz
boljšano kvaliteto izdelkov, za proizvodnjo, prilagojeno 
zahtevam tržišča, za izboljšanje mehansko fizikalnih last
nosti, konstrukcij in oblik izdelkov ter za racionalnejšo 
uporabo vseh surovin, materialov in energije. Mesečno 
bomo operativne plane proizvodnje usklajevali s prodajo 
in nabavo ter proizvajali le izdelke za znane kupce.

Za doseganje boljših rezultatov gospodarjenja in več
jo poslovno uspešnost bomo nadaljevali z vzpodbujanjem 
organizirane množične in inventivne dejavnosti, prizade
vali si bomo, da bo postala zavestna naravnanost in odnos 
do gospodarjenja pri čimširšem krogu naših delavcev. 
Večjo pozornost bomo posvečali sodobnejši organizaciji 
dela s ciljem, da dosežemo večjo produktivnost vloženega 
strokovnega in fizičnega dela.
Plan nabave in prodaje

Osnova plana nabave je plan proizvodnje in iz njega 
izhajajoč količinska in vrednostna materialna bilanca. 
Osnovni cilj nabave je nemotena in usklajena oskrba pro
izvodnje z ustrezno kvaliteto surovin in materialov po 
najugodnejših nabavnih pogojih.

Zaostreni pogoji prodaje na domačem trgu, ki jih pri
čakujemo tudi letos, zahtevajo spremembo prodajnih poti 
in sicer povečan delež prodaje preko prodajnega inženi
ringa in preko lastne trgovske mreže.

Zaradi uspešnega obvladovanja vseh težjih razmer na 
trgu smo za 80 °/'o povečali sredstva za ekonomsko pro
pagando. S temi sredstvi moramo v veliko močnejši meri 
kot doslej vplivati na prodajo tudi na ta način.
Plan izvoza in uvoza

Za leto 1986 planiramo izvoz za 15,75 % večji od do
seženega v preteklem letu. Povečujemo delež izvoza iz
delkov višje stopnje predelave in dohodkovno zanimivejši 
izvoz. Planiran izvoz predstavlja 8,62 % planiranega ce

lotnega prihodka Lesne, kar je v strukuri prihodka za
8.4 % več kot lani. Izvoz žal še vedno ni dohodkovno za
nimiv, saj planiramo 33 % izpada dohodka na lastno ceno 
izvoženih izdelkov, kar pa je ugodnejše kot v preteklem 
letu (38 %).

Tudi v letu 1986 bomo koristili devize na nivoju de
lovne organizacije in bomo za nadomestilo porabe deviz
nih sredstev izvoznikom pokrivali izpad dohodka v višini 
90 % dinarske vrednosti porabljenih deviznih sredstev.

Na osnovi novega deviznega zakona o deviznem po
slovanju planiramo 23 % porabe deviznih sredstev več 
kot v preteklem letu. Poraba deviznih sredstev je plani
rana višje zaradi planiranega uvoza opreme, rezervnih 
delov in odplačila inozemskih kreditov, katerih realiza
cija je izredno vprašljiva.

Planirana pokritost uvoza z izvozom je še vedno ugod
na, saj jo planiramo 1,93, vendar je nižja od leta 1985. 
Plan pridobivanja prihodka in razporeditev dohodka

Planiran celotni prihodek in njegova delitev so posle
dica količinskega obsega prodaje planiranih nabavnih in 
prodajnih cen ter dogovorjene skupne in splošne porabe.

Za letošnje leto planiramo celotni prihodek v višini 
41.316 mio din, kar je za 64 % višje od doseženega v pre
teklem letu.

Planirani poslovni stroški za amortizacijo predstavlja
jo 82,10 % celotnega prihodka, kar je nižje od preteklega 
leta (84,90 %). Ostali poslovni stroški so v deležu sicer 
nižji kot v preteklem letu, vendar ta primerjava ni real
na, ker v plan ne vgrajujemo izrednih izdatkov.

Tako planiramo 7.395 mio din dohodka, ki je za 93 % 
večji od doseženega v preteklem letu, v strukturi celotne
ga prihodka pa predstavlja 17,9% delež.

V plane smo vgradili tudi vse zakonske obveznosti in 
obveznost kot nadomestilo za vložena sredstva drugih 
delovnih organizacij (Slovenijales, Marles).

Pri razporeditvi dohodka na osebne dohodke, sklad 
skupne porabe in akumulacijo smo upoštevali resolucij - 
ska izhodišča za leto 1986 in samoupravne sporazume 
dejavnosti, iz katerih izvira, da naj osebni dohodki, sklad 
skupne porabe in akumulacija rastejo sorazmerno, oz. 
akumulacija nekoliko hitreje glede na preteklo leto. Pri 
planiranju osebnih dohodkov še nismo mogli upoštevati 
novega sistema delitve osebnih dohodkov, zato smo plani
rali osebne dohodke po TOZD na osnovi izplačanih v pod
skupinah dejavnosti v preteklem letu, povečano za 50 %. 
S tem smo v plan vgradili nadoknadenje zaostajanja 
osebnih dohodkov za dejavnosti v preteklem letu. Na 
tej osnovi je planirana masa bruto osebnih dohodkov za
70.4 % višje od preteklega leta in predstavlja 52,9 % do
hodka, planiran sklad skupne porabe s stanovanjskim de
lom predstavlja 4,47 % planiranega dohodka, akumulaci
ja je planirana v višini 270 mio din in je vrednostno za 
173 % večja od dosežene v preteklem letu in predstavlja 
9,74 % planiranega dohodka oz. 1,74% planiranega ce
lotnega prihodka. S planom predvidevamo pozitivno po
slovanje vseh TOZD in obeh delovnih skupnosti.

Neto mesečni osebni dohodek na delavca je planiran 
za 61,8% višje od poprečnega v preteklem letu in znaša 
78.548 din.

Planirano število zaposlenih je za 1 % večje od pre
teklega leta. Največje povečanje je planirano v TOZD 
Blagovni promet za 24,3 % oz. za 45 delavcev in to iz
ključno za jačanje lastne trgovske mreže. Povečanje za
poslenih je planirano tudi v DSSP za 8,4% oz. za 16 de
lavcev in to za jačanje razvojnih, tehničnih in AOP služb. 
V proizvodnih TOZD načrtujemo zmanjšanje zaposlenih 
za 1 % oz. za 23 delavcev.

Pavlina AREH, dipl. ing. les.
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S seje 10 konference sindikata Lesne
Zaključni račun za leto 1985, plan delovne organizacije za leto 1986, regres za 

letni dopust; to so bile glavne teme razprave na seji izvršnega odbora konferen
ce sindikata Lesne v začetku meseca marca letos. Seje se je poleg članov udeležil 
tudi predsednik MS ZSS tov. VODOVNIK in člana poslovodnega odbora tov. MI
HELJAKOVA in tov. DOLINŠEK.

V razpravi ob zaključnem računu so 
člani izvršnega odbora, kot že tolikokrat, 
izpostavili ključne probleme, ki nas v 
Lesni tarejo zadnja leta: neprodane zalo
ge gotovih izdelkov, oskrba s surovinami 
in repromateriali, nizki osebni dohodki. 
Ponovno so poudarili, da ti problemi niso 
nerešljivi. Poznamo vse vzroke, občuti
mo posledice naštetih problemov. Kaj 
pa smo naredili? Del krivde bomo najbrž 
morali prevzeti na lastna pleča, saj v 
enakih pogojih težkih gospodarskih 
razmer nekateri lesnoindustrijski pro
izvajalci dosegajo dobre rezultate (IN
LES).

Največ razprave je izvršni odbor 
namenil problematiki osebnih dohod
kov. Ti so prenizki, je bila osnovna 
ugotovitev. Člani izvršnega odbora so 
pomišljali, ali ima še smisel zadrževati 
rast osebnih dohodkov kljub nedosega
nju planiranega dohodka, saj si s tem 
delamo v Lesni več škode kot koristi. 
V lanskem letu smo na ta račun izgubili 
veliko kvalificiranih delavcev (pred
vsem v TP Prevalje in Novi opremi) in 
tudi visoko strokovnih delavcev. »De
lavci v proizvodnji nimamo vpliva na 
gibanje osebnih dohodkov, ker odlo
čamo le o nepomembnih stvareh«, je 
dejal delegat iz TIP Otiški vrh in v 
nadaljevanju svoje razprave seznanil 
izvršni odbor o problematiki štiriizmen- 
skega dela, ki ne more in ne sme biti 
enako vrednoteno kot v drugih temelj

nih organizacijah. Velik problem je tudi 
oskrba tovarne ivernih plošč s suro
vino. Tovarna je v februarju letos stala 
štiri dni zaradi pomanjkanja lesa.

Imeli pa so tudi veliko reklamacij na 
kvaliteto iveric. »Zakaj lesa nismo ku
pili od drugih dobaviteljev, če ga na 
našem območju ni bilo dovolj? Kdo bo 
prevzel odgovornost za zastoj v proiz
vodnji?«

Izvršni odbor je bil seznanjen tudi s 
situacijo v Novi opremi. V tej temeljni 
organizaciji niso vzrok izgube zaloge 
izdelkov, temveč predvsem povečana 
struktura prodaje v izvoz, kjer ne dose
gamo pokritja lastne cene kljub inter
nim dogovorom.

Izredno slabi pogoji dela v tej tovar
ni in nizki osebni dohodki vplivajo na 
padanje storilnosti in odhajanje delav
cev v druge delovne organizacije. Bolj 
vzpodbudni pa so bili rezultati v gozdar
ski dejavnosti, ki je v letu 1985 prvič po 
dolgih letih dosegla plan blagovne pro
izvodnje v celoti. K temu je pripomogla 
med drugim tudi solidna politika od
kupnih cen. Težave pa so velike tudi 
v tej dejavnosti, ki pa so predvsem po
sledica slabega poslovanja v lesno-in- 
dustrijskih TOD in solidarnostnega po
krivanja izgub v teh TOZD. Premalo 
je denarja za naložbe. Del naložb za 
gozdne prometnice smo preusmerili v 
gozdno mehanizacijo. Nizki osebni do
hodki tudi ne vzpodbujajo povpraševa

nja za delo v gozdu. Zato smo si v goz
darski dejavnosti zastavili poleg osnov
nega cilja — izpolnjevanje planov — še 
povečati osebne dohodke in vlagati v 
mehanizacijo tako, da bomo zagotovili 
izpolnjevanje zastavljenih ciljev.

Izvršni odbor je bil seznanjen s pla
nom delovne organizacije za leto 1986 
(Planske cilje, kot jih je sprejel delav
ski svet delovne organizacije) objavlja
mo v samostojnem članku na strani...) 
Ob tem se je ponovno razvila razprava 
o osebnih dohodkih in ob zaključku 
ugotovitev, da tudi inflacija ne bo vpli
vala na višino osebnih dohodkov, če 
bomo vzdržali planska delitvena raz
merja.

Izvršni odbor konference sindikata je 
sprejel tudi enoten predlog za delitev 
regresa za letni dopust, jubilejne nagra
de in odpravnine.

Pod točko razno je izvršni odbor spre
jel kritiko, da se osnovne organizacije 
sindikata niso dovolj aktivno vključile 
v priprave na sindikalni kongres, zato 
tudi nimamo svojega delegata. Kljub 
temu delavci Lesne ne smemo anonim
no mimo te manifestacije, saj imamo 
veliko povedati javnosti, predvsem o pe
rečih problemih onesnaženosti okolja in 
umiranju gozdov. Izvršni odbor je 
sprejel sklep, da o tej problematiki 
spregovori na kongresu predsednik ob
činskega sindikalnega sveta Slovenj 
Gradec Marjan BARL.

Ob zaključku seje je izvršni odbor 
sprejel finančno poročilo o izvedbi le- 
sariade in se zahvalil vsem, ki so kakor
koli sodelovali pri tej prireditvi.

IDA ROBNIK

SKLEPI, SPREJETI NA 1. SEJI IZVRŠNEGA ODBORA 
KONFERENCE SINDIKATA LESNE, DNE 5. 3. 1986, ki jih 
je oblikovala komisija za sklepe.

1. Poslovno leto 1985 nismo uspešno zaključili. Ukrepe za 
izboljšanje poslovanja je potrebno vgraditi v plane in sana
cijske programe tistih temeljnih organizacij, ki so poslovali z 
izgubo. Glede na to, da je tudi Blagovni promet posloval z iz
gubo in da je bilo posebej kritično področje prodaje v letu 
1985, je potrebno v sanacijo Blagovnega prometa vgraditi bolj 
učinkovite ukrepe na relaciji proizvodnja — prodaja.

Iz analiz prodaje v letu 1985 ugotavljamo, da je naša šibka 
točka lastna prodajna mreža in obseg direktnega poslovanja 
s kupci.

Usmeritev za leto 1986 mora biti širjenje lastne prodajne 
mreže in doseganje večjega deleža prodaje preko vgradnje 
celotnega asortimana naših izdelkov.

Skupno s proizvodnimi TOZD je treba preveriti organizira
nost Blagovnega prometa in najti optimalno rešitev za funk
cioniranje nabavno-proizvodno-prodajne funkcije.

Naša usmeritev na dolgi rok ne more biti zmanjševanje pro
izvodnje, ampak je potrebno prilagajati proizvodne programe 
tržišču s čim manjšimi vlaganji.

2. Izvršni odbor ne vidi rešitve za izboljšanje poslovanja, 
če ne bomo mogli izboljšati OD v delovni organizaciji Lesna.

Posebej je ta problem pereč, ker še nismo uveljavili novega 
sistema delitve osebnih dohodkov, kjer bi lahko bolje na
grajevali fizična in strokovna dela.

Zaradi nizkih osebnih dohodkov in neurejenega stimulativ
nega nagrajevanja je v letu 1985 zapustilo Lesno precej pro
izvodnih in strokovnih delavcev, kar daje slabe osnove za 
nadaljnje delo. Izvršni odbor podpira predloge služb za pokri

tje izgub pod pogojem, da bodo pripravljeni kvalitetni in 
realni sanacijski programi.

Izvršni odbor ugotavlja, da so temeljne organizacije izka
zale visoko stopnjo solidarnosti z združevanjem sredstev 
sklada skupne porabe za tiste temeljne organizacije, ki so po
slovale z izgubo in teh sredstev niso mogle oblikovati. Tako 
smo omogočili enotno izplačilo regresa in ostalih prejemkov 
v delovni organizaciji Lesna iz sklada skupne porabe.

3. Glede na težko gospodarsko situacijo tudi v letu 1986 in 
glede na to, da je v prodajni ceni naših proizvodov vgraje
nih 70 “/o materialov, predvidevamo, da bi se na tem podro
čju dosegli sorazmerno visoki učinki s prihrankom na porabi 
materialov in izbiro cenovno ugodnejših materialov, ki jih 
kvaliteta izdelkov še dopušča.

Ker ni pričakovati izboljšanja razmerja med prodajnimi 
in nabavnimi cenami, je možnost za povečanje dohodka in 
osebnega dohodka v največji meri na prihrankih materiala, 
večji izkoriščenosti delovnih strojev in boljši izrabi delov
nega časa.

Eden osnovnih poudarkov v planu za leto 1986 mora biti 
dan kvaliteti naših proizvodov in celotnega poslovanja.

V letu 1986 moramo ustvariti take pogoje poslovanja, da 
bomo z osebnim dohodkom zagotovili kvalitetne kadre za pro
izvodnjo.

S planom je predviden dvig osebnega dohodka na tako ra
ven, kot predvidevamo poprečno izplačan OD po posameznih 
panogah dejavnosti v SR Sloveniji. S tem bi v delovni orga
nizaciji Lesna nadoknadili zaostanek za panogami iz prete
klega leta in s tem zagotovili realno rast OD.

Izvršni odbor predlaga delavskemu svetu delovne organi
zacije, da potrdi plan DO za leto 1986.

VIHARNIK ■ 3



VOLITVE 1986
V četrtek 13. marca 1986 smo volili člane delegacij 

za delegiranje v zbor združenega dela občinske skup
ščine in člane delegacij za delegiranje v skupščine sa
moupravnih interesnih skupnosti na ravni občine.

Tako so za nami že četrte volitve in desetletno ob
dobje prizadevanj za uveljavitev delegatskega sistema.

Priprave in predvolilni postopki ter same volitve so 
po temeljni organizacijah potekale zelo dobro, velika 
pozornost je bila posvečena evidentiranju možnih kan
didatov, tako da smo izbrali in na volitvah 13. marca 
tudi izvolili najboljše ljudi, ki bodo sposobni reševati 
temeljna družbena, zlasti ekonomska, razvojna, social
na, stanovanjska, kulturna in druga vprašanja.

Z. M.

Razpis za letovanje v sezoni 1986
Člani kolektiva LESNE lahko v letošnjem letu le

tujejo v naslednjih krajih ob jadranski obali:
— v počitniškem domu v Filip Jakovu (zaradi adap

tacije doma bo možnost letovanja od 1. 7. 1986)
— v hotelu Bernardin v Portorožu
— v hišicah v Selcah od 21. 6. 1986—9. 9. 1986
— v kamp prikolicah v Selcah
— v kontejnerjih v Lanternakafnpu pri Poreču 
Izmene bodo desetdnevne, in sicer v času
— od 11. 6,—21. 6.
— od 21. 6,— 1. 7.
— od 1. 7.—11. 7.
— od 11. 7,—21. 7.
— od 21. 7,—31 7.
— od 31. 7,—10. 8.
— od 10. 8.—20. 8.
— od 20. 8.—30. 8.
— od 30. 8.— 9. 9.
— od 9. 9.—19. 9.

Delavec nastopi letovanje s kosilom in konča z zaj
trkom. Sobo, hišico, prikolico, kontejner mora delavec 
izprazniti do 9 ure zjutraj.

Če se bomo delavci LESNE odločili za regresirane 
cene, bomo letovali po naslednjih cenah:

Filip Jakov Bernardin-Portorož
člani kolektiva 1600 2000
otroci od 3—10 let 1120 1400
zaposleni zakonec 2500 2500
otroci tujih od 2—7 let 2450 1800
tuji nad 7 let 3500 3500

Cena za uporabo prikolice znaša 1200 din, kontej
nerja 1500 din in cena za uporabo hišic pa 2000 din 
na dan.

Koristniki kamp prikolic in kontejnerjev plačajo 
še 400 din, kot pavšalno ceno za uporabo plina.

Delavci, ki niso zaposleni v DO LESNA, nimajo pra
vice letovati v prikolicah, kontejnerjih, Selcah in v 
Portorožu, lahko pa letujejo v Filip Jakovu, če kapacite
te niso zasedene ali pa koristijo samo hrano po nasled
nji ceni:
hrana v Filip Jakovu za goste brez napotnice

polovična porcija cela porcija
zajtrk 200 300
kosilo 500 900
večerja 350 600

1050 1800

Cena hrane za delavce DO LESNE, ki ne letujejo
v počitniškem domu:

polovična porcija cela porcija
zajtrk 100 150
kosilo 300 550
večerja 250 300

650 1000

Pravico do letovanja po ceni, ki je določena za člane 
kolektiva, imajo tudi nezaposleni zakonci članov ko
lektiva, njihovi nepreskrbljeni otroci nad 10-let, upo
kojenci in njihovi nezaposleni zakonci, delavce, ki so 
se ponesrečili pri delu in njihovi nepreskrbljeni otroci 
ter kmetje kooperanti.

Po tej ceni lahko opravičenci letujejo največ 10 dni, 
najmanj pa 5 dni (koriščeno vsaj 5 dni skupaj).

V času letovanja od 11. 6.—21. 6. in od 9. 9. dalje 
se priznava 30 “/o popust, od 21. 6.—1. 7. in od 30. 8. do 
9. 9. pa 20®/» popust.

Popust velja za vse objekte, razen za letovanje v 
hotelu Bernardin v Portorožu. Popust ne velja za izlete 
do 5 dni.

Prednost pri letovanju v glavni sezoni imajo ko
ristniki :

1. ki še niso, oziroma so manjkrat letovali v počit
niških objektih,

2. ki imajo daljšo delovno dobo pri LESNI,
3. ki imajo večje število nepreskrbljenih družinskih 

članov,
4. ki imajo večje število šoloobveznih otrok,
5. ki imajo zaposlenega zakonca v LESNI
6. ki imajo lastnost matere (očeta) samohranilke 

(samohranilca),
7 ki koristijo kolektivni dopust.
Za delavce, ki bodo letovali v Filip Jakovu, imamo 

organiziran avtobusni prevoz, ki ga moramo uskladiti 
z Merxom. Prevoz je organiziran v času od 21. 6.—30. 8. 
1986 na relaciji Prevalje—Filip Jakov. V Filip Jakovu 
se bo ustavljal avtobus pred našim domom. Cena po
vratne vožnje za sedež znaša 5000 din, za otroke, ki ne 
potrebujejo svojega sedeža, pa 800 din.

Delavci, ki želijo potovati z avtobusom, morajo to 
javiti referentu za družbeni standard vsaj 15 dni pred 
odhodom. Uro odhoda avtobusa bomo pravočasno javili.

Prevozne stroške morajo delavci poravnati pred 
odhodom.

Delavci, ki bodo letovali v hišicah v Selcah, morajo 
imeti s seboj jedilni pribor in posteljno perilo, v kontej
nerjih in prikolicah pa samo posteljno perilo.

Delavcem, ki bodo razporejeni v željeno letovišče, 
se zadrži regres kot akontacija za letovanje. Delavcem, 
ki ne bodo letovali v kapacitetah LESNE, bo izplačan 
regres konec meseca maja 1986.

Letovanje lahko odjavite najkasneje do 1. 6. v teko
čem letu. Odjava letovanja po 1. 6. je opravičena le 
v primeru bolezni, hujših poškodb, smrti in službenih 
zadev, za kar je potrebno predložiti potrdilo.

V primeru kasnejšega nastopa letovanja ali pred
časnega odhoda domov, zaračunamo polno ceno.

Napotnica ni prenosljiva! Če bi koristnik izročil na
potnico osebi, ki nima pravice do ugodnosti ali je s 
seboj pripeljala osebe, ki niso navedene na napotnici, 
je s tem storil hujšo kršitev delovne obveznosti.

Pri prejemu napotnice za letovanje je potrebno ob
vezno poravnati ves znesek.

Vse pravilno izpolnjene prijavnice morajo tajnice 
TOZD, TOK, DS IB in sektorjev DSSP poslati refe
rentu za družbeni standard v DSSP najkasneje do 
20. 4. 1986.

DANICA PETEK
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Tu in tam pomislimo na letni dopust
Ko nas sneg in mraz nikakor noče

ta zapustiti, se posebej razveselimo 
vsakega sončnega dne. S tem, ko bo 
izginila snežna odeja in se bodo posu
šile naše ceste, bo stekla tudi redna 
in še pospešena proizvodnja: v gozdu, 
na skladiščih in na žagah.

Le TOZD Gradnje že od 10. marca 
krepko dela v Filip Jakovu s svojo 
12-člansko gradbeno ekipo. V krat
kem pa se jim bodo pridružili še 
obrtniki. Vsi namreč vemo, da se 15. 
junija prične počitniška sezona v Fi
lip Jakovu in, da sedaj že teče razpis 
za letovanjev domovih Lesne, vključ
no z 43 postelj povečano kapaciteto 
v Filip Jakovu.

V srednjeročnem planu Lesne za 
leto 1986—1990 smo namreč zapisali, 
da bomo v letu 1986 modernizirali in 
povečali dom v Filip Jakovu za 43 
postelj.

Komisija za počitniške domove in 
delovna skupina, ki jo je imenoval 
poslovodni odbor Lesne: ing. Tone 
POTOČNIK — vodja, oec. Angelca 
VRBNJAK za finance, Tone KRES
NIK za nadzor, Maks NABERNIK — 
izvajalec in Vida VRHNJAK, pred
stavnica OOS so se dela resno lotili.

Izvršni odbor konference sindikata 
Lesne pa je posvetil posebno sejo

problematiki počitniških domov, kjer 
je poleg ostalih nalog potrdil že lani 
sprejeta načela za financiranje na
črtovanih del v Filip Jakovu in to v 
višini 10 9/o letnega regresa za dopust 
in v izvedbi dveh delovnih dni vsa
kega zaposlenega (v različnih oblikah 
odvisno od situacije v TOZD). Na 
isti seji je bila predlagana tudi spre
memba pravilnika za koriščenje po
čitniških domov z namenom, da bi 
omogočili in razširili interes za leto
vanje na morju vsem zaposlenim, 
upokojencem in kooperantom Lesne.

In nazadnje še to: samo dva mese
ca časa imata izvajalca del v Filip 
Jakovu in to naš TOZD Gradnje kot 
nosilec del in Gramiz Kočevje kot 
kooperant. Obema želimo veliko de
lovnih uspehov ob solidni kvaliteti 
del, pravočasni izvedbi in dogovorje
ni ceni. Poleg tega želimo TOZD-u 
Gradnje, da se izkaže kot kvaliteten 
izvajalec gradbenih del, Gramiz pa, 
da ne izgubi dobrega slovesa, ki si ga 
je pridobil v letu 1985 z izgradnjo 
naših šestih garsonjer v Selcah in to 
v rekordnem času, ki nam je bil v 
iziv za pričetek del v Filip Jakovu.

Vida VRHNJAK 
predsednica komisije za oddih 
in počitniške domove

Imont Dravograd obvešča gozdne po
sestnike, da pri krojenju drogov upošte-
vajo naslednje normative:
debelina 30 cm od vrha — neto
m iglavci

6 15 cm
7 15 cm
8 16 cm
9 16 cm

10 17 cm
11 17 cm
12 18 cm
13 19 cm
14 19 cm
15 20 cm

Obvezna nadmera
Po dolžini najmanj + 1 cm za vsak te

koči meter.
V debelini + 1 cm za vse dolžine
Dobavni pogoji
Vse v lubju, dobava takoj po poseku. 
Drogove dolžine nad 10 m odkupujemo 

po posebnem naročilu.

KONFERENCA ZB NOV 
RAZBOR

Na naši konferenci ZB NOV v Raz- 
boru, ki je bila dne 23. 2. smo pregledali 
uspehe v minulem letu. Lahko rečem, da 
smo program dela še kar zadovoljivo 
rešili, kljub finančnim težavam, ki tudi 
nas stiskajo.

Na sami konferenci smo ugotovili, da 
imamo komaj 63 članov. Ugotovili smo, 
da od teh članov prejema priznavalnino 
kar 23 članov. Sistematsko je bilo pre
gledanih 14 članov, kar gre zahvala dr. 
VAJNGERLU, ki skrbi za zdravje bor
cev, saj je bil tudi sam borec in ve, da je 
zdravje vsakega borca z leta v leto 
slabše. V naravna zdravilišča so odšli 
trije člani. Tu so se počutili zelo dobro 
in si še želijo srečanja v zdraviliščih.

Moram povedati, da se tu v Razboru 
vsako leto spomnimo obletnic naših čla
nov, ki praznujejo 70, 80 let življenja, 
ta srečanja z njimi so enkratna. Takrat 
jim napravimo zakusko in skromne 
pakete, obdarujemo pa tudi nepokret- 
ne člane. Bolj so veseli obiska kot pa 
daril, saj vidijo, da niso pozabljeni.

Mi pa smo bili veseli, ker so se kon
ference udeležili zastopniki občinskega 
odbora ZB NOV iz Slovenj Gradca in 
nas seznanili o delu in nalogah v leto
šnjem letu. Tovariš Janez ŠPOLAD nam 
je povedal, kako moramo budno paziti, 
da se ne pojavi nesoglasje med nami, 
kako se razmere v svetu z dneva v dan 
zaostrujejo, kar je seveda zelo zaskrblju
joče. Tovarišica Ivanka VRANJEK pa je 
v razpravi povedala, kakšne so finan
čne možnosti za socialno šibke borce, 
ki jih je v naši občini kar dosti. Razbor- 
čani se njima lepo zahvalimo, ker sta 
prišla med nas v tako visokem snegu.

Štefka MELANŠEK

DOPISUJ V VIHARNIK

DELAVSKA KONTROLA
V začetku meseca marca bi mo

rala imeti zadnjo sejo v mandat
nem obdobju tudi delavska kon
trola delovne organizacije.

Tudi s ponovnim sklicem se va
bilu ni odzvalo toliko članov, da 
bi lahko organ veljavno sklepal. 
Morda je problematika preveč pe
reča, ali pa člani niso bili več za
interesirani za delo, ker je že sko
raj potekel mandat.

DO — NESKLEPČNA
Vsekakor bo novim članom na

ložena še dodatna naloga, da bodo 
rešili nekatera vprašanja, ki bi 
morala biti že rešena. Kot je raz
vidno iz poročila predsednice de
lavske kontrole, bo potrebno po
novno obravnavati vprašanje kur
jenja lubja v TIP in vprašanje o 
neaktivirani tračni žagi.

Ida ROBNIK

ZAHVALA
Ob boleči izgubi naše 
nadvse drage žene, mame in 
stare mame

JERKE POLENIK
se iskreno zahvaljujemo vsem 
sorodnikom, sosedom, znancem 
za darovane vence in cvetje.
Hvala vsem, ki ste jo spremljali 
na zadnji poti in bili z nami v 
trenutku slovesa.
Hvala tudi MPZ Mislinja za zapete 
žalostinke ter tov. Ivanu LEKŠETU 
za poslovilne besede.

Žalujoči mož Ivan, otroci Dani, Jožica, Stevo, Branka 
z družinami.

VIHARNIK ■ 5



PRIZNANJE
12. marca letos so vodilni delavci delovne orga

nizacije Slovenijales — Trgovina obiskali našo de
lovno organizacijo. Najprej so imeli sejo kolegija, 
nato pa smo imeli poslovne razgovore. Dokončno 
smo se sporazumeli o obsegu, načinu in pogojih 
poslovnega sodelovanja za leto 1986.

Preko prodajne mreže Slovenijalesa najde pot h 
kupcem — uporabnikom največji del naše proiz
vodnje iz vseh proizvodnih temeljnih organizacij. 
Tudi veliki del izvoza naših izdelkov realiziramo 
s posredovanjem te trgovske organizacije. Oskrba 
z reprodukcijskim materialom večkrat poteka s po
sredovanjem Slovenijalesa.

Ob tej priložnosti je generalni direktor dr. Ma
tija Škof izročil predsedniku poslovodnega odbora 
Mitji Horvatu priznanje za dolgoletno in uspešno 
sodelovanje, ki ga je Slovenijales — Trgovina pode
lila Lesni.

Lesna je naj večji poslovni partner Slovenijalesa. 
Obseg, vsebina in trajnost poslov obvezujeta oba 
partnerja, da svoje odnose stalno krepita, usklaju
jeta in skupno razvijata obseg in kvaliteto poslova
nja, kar je v obojestranskem dolgoročnem interesu.

Duro Haramija, dipl. oec.

*■ ‘ , -J., '
UUBLIANA 

m. mmmM

MARIJA HUDRAP — 
JEZERCNIKOVA 

MAMA

Prav tako tiho _ in 
skromno, kot je poteka
lo njeno življenje na od
maknjenem Jezerčniko- 
vem gruntu, je tudi za 
vedno odšla. Kot da v 
tej dolgi zimi ni mogla 
počakati na vigred, ko 
si bi naložila osmi križ.

Prav zanimiva je zgo
dovina in lega Jezerčni- 
kovega grunta. Iz širše 
okolice Dravograda se

vidi v smeri Libeliške 
gore zelo strmo pobočje. 
Na vrhu je med obširni
mi gozdovi majhna za
plata polja, na katerem 
je med drevjem zapazi
ti cimprovje. Iz tega zor
nega kota ni mogoče do
ločiti, če je tam Črneška 
ali Libeliška gora; tujec 
bi morda sklepal, da je 
tam že Avstrija. Vendar 
ni res ne prvo ali drugo, 
tudi ne tretje.

Iz ustnega izročila mi 
je znano, da je bil nek
daj tam les kmetije Štek- 
na na Tolstem vrhu. Go
spodar Štekna je dal ne
kemu svojemu hlapcu to 
zemljo v last, ta si jo je 
iztrebil in postavil doma
čijo. Odkod se je vzelo to 
lepo slovensko ime Je- 
zerčnik, mi ni znano. Na 
novo ustanovljena kme
tija je ostala v katastral- 
ni občini Tolsti vrh.

To je delalo Jezerčni- 
kovim vseskozi težave. S 
tem so bili namreč farani 
prevaljske fare, občani 
pa nekdanje tolstovrške, 
sedaj pa ravenske občine.

Če upoštevamo, da ta 
kraj gravitira na Libeli
če in Dravograd, da so 
bili vezani samo na peš 
hojo, potem vemo, koli
ko časa so porabili v od
daljene Ravne in na Pre
valje. Trpeli so ob pogre
bih, saj so jih morali 
krste nositi na farsko po
kopališče. Libeliška fara 
je ena naj starejših v na
ših krajih, zato so nekdaj 
mrliče iz mežiške doline 
pokopavali v Libeličah. 
Jezerčniki so to nekako 
vrnili.

Pri cerkveni oblasti so 
Jezerčniki dosegli, da so 
jih prepisali v libeliško 
faro. Cerkev je pokazala 
razumevanje.

Tega pa nikakor noče 
posvetna oblast. Jezerč
niki so namreč že več
krat skušali doseči, da bi 
postali občani dravograj
ske občine. To jim do da
nes še ni uspelo. To so 
nameravali tudi pred ne
davnim ob prepisu grun
ta na naslednika, vendar 
je bilo pogojeno s tako 
velikimi stroški, da so

raje odnehali. Občina 
Ravne se trmasto drži 
katastralnih mej, ki so 
bile postavljene še za ča
sa Marije Terezije! Je
zerčniki pa se bodo na
prej vozili po opravkih 
mimo Dravograda na 
Ravne.

Sodeč po tem, kako 
sta se v preteklosti trgali 
za Jezerčnikovo posvet
na in cerkvena oblast, bi 
lahko sklepali, da je na 
tam gruntu velika boga
tija. Res je ravno na
sprotno, saj je tam »fre
ta« v pravem pomenu 
besede. Tega so se dobro 
zavedali mladi Jezerčni
ki, saj so se razkropili 
po dveh dolinah. Mama 
počiva na pokopališču, 
za katerega se je borila, 
njen rod pa bo nekoč 
najbrž drugje.

Na svoj skromni dom 
je bila izredno navezana, 
— toda ni ji bilo usojeno, 
da bi zatisnila oči pod 
domačo streho!

Naj v miru počiva!
Ajnžik
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KOROŠKA KMETIJSKA 
ZADRUGA, n. sub. o 
SLOVENJ GRADEC

KOROŠKAZADRUŽNA 
HRANILNO KREDITNA 
SLUŽBA, n. sub. o 
SLOVENJ GRADEC

PRILOGA
ZA KMETIJSTVO

LETO VI — ŠTEVILKA 4 APRIL 1986

PRILOGA ZA KMETIJSTVO izhaja me
sečno. Prilogo izdaja KKZ Slovenj Gra
dec in KZ HKS Slovenj Gradec in je 
sestavni del Viharnika.

Ureja uredniški odbor. Glavna uredni
ka Rok Gorenšek in Jože Krevh.

Naslov: KKZ Slovenj Gradec, Celj
ska c. 7, Uredništvo priloge za kmetij
stvo, telefon 842-341.

Klišeji in tisk: ČGP Večer Maribor, 
Tržaška c. 14, 62000 Maribor, 1986.

POŠTNINA PLAČANA

MIHA KAVNIK, DELEGAT 
11. KONGRESA 2SS

Letošnje leto je v SRS in Jugosla
viji ponovno leto kongresov. Prvi iz
med kongresov v Sloveniji bo 11. 
kongres Zveze sindikatov Slovenije.

Med delegati bo tudi naš sodelavec 
Miha Kavnik, ki je zaposlen v TZO 
»LEDINA« na delih in nalogah na
mestnik poslovodje. Tovariša Rav
nika so izvolili za delegata 11. kon
gresa člani občinskega sveta ZSS 
Slovenj Gradec. Zakaj so izvolili 
prav njega, ni potrebno posebej po
udariti, saj je eden izmed izredno 
aktivnih družbenopolitičnih delavcev 
v vrstah sindikata, zadnje čase pa 
tudi v SZDL in je v svojem kraju 
tudi predsednik krajevne konference 
SZDL.

Dan pred odhodom na kongres smo 
se z njim pogovarjali.

Kako si sprejel vest o tem, da si 
predlagan za delegata 11. kongresa 
ZSS?:

»Priznati moram, da me je to zelo 
presenetilo, tako da sprva nisem ver
jel, da me je doletela taka čast, še 
posebej zato, ker se bodo iz naše ob
čine udeležili kongresa le štirje de
legati.«

Miha KAVNIK

Na kongresu boš eden izmed 42 de
legatov, ki bodo izhajali iz agroživil- 
skih organizacij. Od kongresa precej 
pričakujejo tudi vsi tržno usmerjeni 
kmetijski proizvajalci, ki že dalj časa 
opozarjajo na neurejene odnose v 
kmetijstvu. Kaj bi rekel temu?: 

»Vsekakor je odgovornost teh de
legatov iz prejšnje ugotovitve večja. 
Upam pa, da mi je moje dosedanje 
delo v zadružništvu in vsakodnevno 
sreča vanj e s kmeti dalo določeno ob
zorje, ki mi bo omogočilo na kongre
su realno soočenje z razmerami v 
kmetijstvu.«

Ali se boš med potekom kongresa 
vključil v razpravo s svojim refera
tom?:

»Aktivno bom sodeloval v komi
siji, ki bo obravnavala usmeritve ZSS 
pri uveljavljanju ustvarjalnosti de
lavcev, razvoja proizvajalnih sil in 
njihovega učinkovitega izkoriščanja 
za bolj kakovostno življenje in delo.

Na kongresu bom tudi podal raz
pravo, ki bo opozorila na težak polo
žaj kmetijskih delavcev in združe
nih kmetov v koroški regiji, kjer kot 
vemo prevladuje živinoreja in to v 
težjih hribovskih razmerah.«

Kaj pričakuješ od kongresa?:
»Mislim, da so stališča iz predloga 

resolucije 11. kongresa dobra. Na nas 
delegatih je, da jih v svoji razpravi 
dopolnimo in da ob zaključku kon
gresa sprejmemo sklepe, ki bi jih naj 
v vseh sredinah vzeli kot obvezujo
če in spoznali, da z malodušjem ni 
izhoda iz zapletenih razmer, ampak 
da je izhod iz krize le učinkovitejšo 
uveljavljanje in razvoj socialistične
ga samoupravljanja in pa seveda do
slednejše opravljanje del.«

Našemu delegatu želimo, da bi nje
gova razprava na kongresu dosegla 
plodna tla.

Jože KREVH, iur.

Poslovanje koroške zadružne hranilnice
27. februarja 1986 smo se zbrali: zbor zadružne hranilno 

kreditne službe, nadzorni odbor, izvršilni odbor in nekateri 
individualni poslovodni organi ustanoviteljev naše hranil
nice z namenom, da obravnavamo poslovanje v letu 1985, za- 
ključpi račun in sprejmemo predlagano delitev ostanka čiste
ga dohodka za leto 1985 ter plan za leto 1986.

Od ustanovitve hranilnice v obliki samostojne regijske fi
nančne službe je poteklo že petnajst let. Naše delo je dokaj

znano vsem kmetom kooperantom, malo pa je drugih delovnih 
ljudi, občanov in delovnih organizacij, ki vedo kaj delamo in 
kakšne so naše naloge ter cilji.

Vsem kooperantom, ki poslujejo preko HKS smo dolžni po
dati kratek pregled poslovanja v letu 1985, zaradi boljšega 
presojanja, kam in kako so plasirana sredstva, katera nam 
zaupajo.

(Nadaljevanje na 2. strani)
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Skupno gibanje hranilnih vlog v 1000 din
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Slovenj Gradec 157.286 897.905 803.948 251.243 160
Dravograd 39.817 220.126 195.022 64.921 163
Ravne 61.732 438.439 402.667 97.504 158
Radlje 47.130 429.970 405.600 71.500 152
skupaj: 305.965 :1,986.440 1,807.237 485.168 159

V letu 1985 smo v naši hranilnici imeli izdanih 9463 hranil
nih knjižic, preko katerih smo sprejeli 1,986.440 tisoč din 
vplačil, istočasno pa izplačali 1,807.237 tisoč din.

Skupno stanje hranilnih vlog se je tako konec leta povečalo 
za 179.203 tisoč din v primerjavi z začetnim stanjem ali za 
59 %. Zadnjidve letiugotavljamo, da naše hranilne vloge sicer 
rastejo, vendar ne v enaki višini kot inflacija, tako da se real
no stanje hranilnih vlog znižuje.

Največ hranilnih vlog se zbere od odkupa lesa in kmetijskih 
pridelkov, kar 49 P/<y, na drugem mestu so vezane hranilne vlo
ge za določen čas, ki predstavljajo 19 %, rednih hranilnih 
vlog je le še 17 %i, preostalih 15 °/o pa predstavljajo hranilne 
vloge iz osebnih dohodkov in namensko vezane hranilne vloge.

Daleč največji porast beležimo pri hranilnih vlogah vezanih 
na določen čas, predvsem zaradi visokih obresti, ki jih prej
mejo deponenti. Tovrstne vloge so se povečale za 230 %, zaradi 
tega so se zmanjšale redne vloge, ki so v skupnem porastle le 
za 7 %. Normalno je, da kmetje sredstva, ki jih ne potrebu
jejo, za dalj časa vežejo, saj tako inflacija ne izniči težko pri- 
varčevalnih prihrankov. Naša hranilnica sprejema sredstva 
kmetov in drugih občanov v vezavo pod enakimi pogoji kot 
vse druge banke in sproti vsake tri mesece v skladu z banka
mi spreminja obrestne mere za dolgoročna vezana sredstva. 
Največ hranilnih vlog se zbere na področju Slovenj Gradca, 
na drugem mestu je področje Raven na Koroškem, na tretjem 
mestu so hranilne vloge iz občine Radlje ob Dravi in na zad
njem mestu Dravograd. Tak vrstni red odgovarja tudi številu 
kmetov kooperantov po posameznih občinah koroške regije.

Hranilnica je na vse hranilne vloge svojih varčevalcev v 
letu 1985 pripisala obresti v višini 49.349 tisoč din.

Osnovni namen zbiranja hranilnih vlog je solidarnega zna
čaja, saj zbrana sredstva služijo predvsem za kreditiranje 
kmetov kooperantov.

Nameni kreditiranja so različni in sicer:
dolgoročno kreditiranje investicij v kmetijstvu, stanovanj

ski krediti kmetom, krediti na vezano vlogo in kratkoročni 
krediti kmetom kooperantom.

Skupno plasirani krediti kmetom v letu 1985 v 1000 din
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Slovenj Gradec 127.780 177.259 96.333 208.706 163
Prevalje 74.044 101.303 67.134 108.213 146
Dravograd 47.978 65.797 37.227 76.548 160
Vuzenica 126.746 127.681 70.356 184.071 145
skupaj: 376.548 472.040 271.050 577.538 153

Že nekaj let ugotavljamo, da se investicije primarno kme
tijsko predelavo umirjajo. Razlogov za to je več, najbolj ome
jujejo naložbe visoke obresti v zadnjih štirih letih in zelo hi
tra rast cen gradbenega materiala. Veliko željo po vlaganjih v 
izgradnjo in nakup mehanizacije pa zavira tudi sorazmerno 
nižja rast cen kmetijskih pridelkov. Vse do leta 1981 so bile 
obrestne mere za tovrstne kredite regresirane in tako še bolj 
vzpodbujajoče za investicijo. Realno beležimo precejšen upad 
investicij tako po številu programov kot po obsegu le-teh.

Za investicijo je bilo v letu 1985 izplačano 263 milijonov 
din ali 85 odstotkov več sredstev kot leta 1984. Vrnjenih anui
tet je bilo v višini 129 milijonov, oziroma 72 odstotkov več 
kot v predhodnem letu. Stanje investicijskih kreditov se je v 
skupnem povečalo za 45 %.

Največjo rast dolgoročnih posojil beležimo pri stanovanj
skih kreditih saj o v skupnem porastli kar za 73 ‘“/c. Takšna

Delegati zadružne hranilnice — Foto: J. R.

rast je posledica dolgo zanemarjenega področja investiranja. 
Šele zadnja leta hranilnica namenja določena sredstva za 
urejanje kmetovega bivalnega prostora. Zelo veliko je kmetij, 
kjer nimajo možnosti pridobitve stanovanjskih posojil pri 
Ljubljanski banki, delovnih kolektivih ali Samoupravni sta
novanjski skupnosti, lastnih sredstev pa je velikokrat premalo 
za adaptacijo ali za gradnjo nove hiše.

Zaradi vseh naštetih dejavnikov si bo hranilnica še naprej 
prizadevala pridobivati sredstva tudi iz drugih virov za pos
pešeno kreditiranje stanovanjske izgradnje.

Akontacije na les in kmetijske pridelke so vrsta kratkoroč
nega kreditiranja, s katerimi želimo kmetom pomagati pred
vsem pri nabavi reprodukcijskega materiala. Pogosto pa to
vrstni krediti služijo kot premostitveni krediti pri investicij
skih naložbah. V našem interesu je, da se kapital, ki ga ima
mo, hitro obrača in s tem pomagamo pri težavah kmetom za 
nemoten proizvodni proces. Ne glede na visoke obresti za krat
koročne kredite pri bankah smo v letu 1985 zaračunali za 
akontacije kmetom le 30% obresti, zato tudi ni čudno, da se 
je njihovo stanje konec leta povečalo za 144%' v primerjavi z 
začetkom leta.

Kratkoročno kreditiranje bomo lahko izvajali in še poveče
vali samo ob pogoju, da se bodo ta sredstva redno vračala in 
da bomo še povečali hranilne vloge iz naslova odkupa lesa in 
kmetijskih pridelkov.

V skupnem so kmetje kooperanti v letu 1985 preko hra
nilnice prejeli 472 milijonov raznih posojil, vrnili so 271 mili
jonov din na račun odplačila kreditov, tako je bilo konec leta 
skupno stanje kreditov za 53 odstotkov večje kot na začetku 
leta.

Skupaj opravljen promet s kmeti v 000 din

Vrsta prometa vplačila izplačila

Avista hranilne vloge 92.851 87.471
Odkup lesa in kmet. prid. 1,645.946 1,568.326
Vezane hranilne vloge 91.708 28.042
Izplačani OD 138.992 120.923
Namensko vezane vloge 16.943 2.475
Izplačilo kred. in plač. an. 129.136 262.770
Posojila na vez. sredstva 5.335 438
Akontacije na les 131.477 176.641
Izplačilo stanov, pos. 5.102 32.191
Skupaj promet do 31. 12. 1985 2,257.490 2.279.277

Skupaj opravljen promet v 
letu 1984 1,149.389 1.170.908
Indeks 196 195

Promet, ki ga hranilnica opravlja s kmeti, se iz leta v leto 
veča; vsa vplačila so znašala 2.257 milijonov din in so za 96 % 
večja kot leta 1984, izplačila kmetom so znašala 2.279 milijo
nov din in se tako povečala za 95 odstotkov v primerjavi s 
prejšnjim letom.

Tako kot že vrsto let bomo tudi letos pridobili pri Ljubljan
ski banki Temeljni koroški banki potrebna sredstva za kre
ditiranje investicij v primarno kmetijsko dejavnost. N« gle
de na to, da so obrestne mere za te kredite zopet porasle, so še 
zmeraj nižje od stopnje rasti cen. Na zboru hranilnice smo 

(Nadaljevanje na 3. strani)
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TRŽNA PRIREJA MLEKA IN MESA V ZASEBNEM SEKTORJU TZO »ODOR«
DRAVOGRAD V LETU 1985

Na področju Dravograda je 446 kmetij, ki imajo glede na 
naravne danosti možnost razvoja kmetijske proizvodnje v 
prirejo mleka in mesa. V letu 1985 so kmetije oddale nasled
nje količine tržnih viškov:

I. PRIREJA MLEKA

oddano mleko v 1 število
kmetij

skupaj oddano 
mleko v letu 1985

do 5000 71 191.361
5001—10.000 46 325.520

10.001—20.000 30 415.563
20.001—30.000 7 174.548
30.001—40.000 4 139.935
skupaj: 158 1.246.927

V letu 1985 je bila tržna prireja mleka za 5,6 % večja kot 
v letu 1984, manjša pa za 4 P/« glede na plan.

Kmetije, ki so oddale več kot 20.000 litrov mleka v letu 1985:

Z.^p' kmetija , . oddano mle-
J ko v litrih

V odkup mleka je bilo vključenih 517 krav. Dosežena tržna 
proizvodnja mleka po kravi je bila 2412 1.

II. ODKUP GOVEJE ŽIVINE

Oddano živine 
v kg št. kmetij teža skupaj št. oddanih 

govedi

do 750 105 54.684 124
751—1500 55 62.491 130

1501—3000 43 90.989 173
3001—4000 5 18.301 35
4001—5000 5 22.194 42
nad 5000 1 5.341 12
skupaj: 214 254.000 495

Prireja mesa je v primerjavi 
6%, plan pa je bil realiziran

z letom 1984 bila manjša za 
z 101%.

KMETIJE, KI 
ŽIVINE

SO ODDALE VEC KOT 3000 KG GOVEJE

Zap.
št. kmetija

Št
kraj odd“° oddanih

v g govedi
1. KONEČNIK Anton — Dobrovnik Selovec 9 39.919 1.
2. KOGELNIK Jože. — Klančnik Podklanc 5 36.981 2.
3. GORŠEK Milan — Tavbenvirt Šentjanž 1 32.781 3.
4. HORVAT Vinko Libeliče 35 30.254 4.
5. BART Zofija — Urk Vič 4 28.584 5.
6. BART Adolf Šentjanž 157 27.380 6.
7. GUZEJ Ivan — Smuk Bukovska vas 16 25.675 7.
8. KADIŠ Jože — Kobolt Dobrava 6 25.333 8.
9. KADIŠ Vinko — Mačič Dobrava 5 25.032 9.

10. SAJEVEC Alojz — Rener Tribej 7 22.505 10.
11. GRUBELNIK Alojz — Kunc Goriški vrh 39 20.039 11.

skupaj 314.486

URANSEK Maks — Sevčnik, Lib. gora 4 5314 12
ŠTRASER Ivan — Štraser, Trbonje 19 4894 8
KONEČNIK Anton — Dobrovnik, Selovec 9 4796 8
KOGELNIK Jože — Klančnik, Podklanc 5 4313 9
GORŠEK Milan — Tavbenvirt, Šentjanž 1 4118 8
KORAT Oto — Grizold, Danijel 33 4082 9
KNEZ Franc — Buč, Libeliče 16 3859 7
VRHOVNIK Egidij — Kvida, Danijel 21 3836 7
HRIBERNIK Leopoldina, Gorče 3784 7
DOLER Miha — Mežnar, Danijel 3565 7
LUŽNIC Maks — Urban, Danijel 3257 7
skupaj 45836 89

Kmetje so v letu 1985 oddali 516 kom govejih pitancev in 
je bila dosežena povprečna teža oddanega pitanca 492 kg.

P. B.

KORENT MAGDALENA, NOVA VODJA 
KOROŠKE ZADRUŽNE HRANILNICE

Rojena je v Črni, nato Mežičanka, 
zadnja leta pa živi v Slovenj Gradcu. 
Magdalena Korent, roj. Praper, eko
nomist je postala novi vodja Koro
ške zadružne hranilnice v Slovenj 
Gradcu.

S 1. novembrom 1985 je prevzela 
posle za Slavkom Slemnikom, dol
goletnim vodjem Koroške zadružne 
hranilnice, ki bo nastopil zasluženi 
pokoj.

Naši koroški ljudje od Črne do 
Slovenj Gradca Magdaleno, ki je 
rada vesela in dobre volje, že dobro 
poznajo. Bila je v službi v železarni 
Štore in na skupščini občine v Slo
venj Gradcu. Nekaj let pa je vodila 
tudi svojo cvetličarno na Glavnem 
trgu v Slovenj Gradcu.

Rada bi Koroško zadružno hranil
nico obdržala vsaj na takem nivoju, 
kot ga je imela pod mojim predhod
nikom Slavkom Slemnikom, je po
vedala Magdalena in dodala: »Moj 
osnovni cilj je ta, da bi poleg kmeč
kega denarja prišlo v Koroško za
družno hranilnico tudi več družbe
nega denarja. Denarja, ki je last 
skladov v raznih družbenopolitičnih 
organizacijah in društvih.«

Tej želji se pridružujemo tudi mi 
in ji na tem, za Koroško kmetijsko 
zadrugo zelo važnemu delovnemu 
mestu, želimo čimveč uspehov za 
dobro našega koroškega kmetijstva 
in zadružništva.

ROK GORENŠEK

(Nadaljevanje z 2. strani)
sprejeli sklep, da bomo regresirali obrestno mero za gradbene 
objekte iz dohodka hranilnice za deset odstotnih točk. Tako 
naj bi po predlogu bile naslednje obresti za investicije:
gradbeni objekti nižina 37,5 % višina 32,510/«
mehanizacija 47,5 l°/o. 42,5 "/o

Predlagamo, da bi kljub povečanim obrestim načrtovane 
investicije nadaljevali, saj bi odstopanje neugodno vplivalo 
na povečanje tržne proizvodnje. Investicija le iz lastnih sred
stev se preveč zavleče in zaradi podražitev materiala nastaja
jo še večji stroški kot znašajo obresti.

Na koncu bi želeli naše kmete-kooperante opozoriti še na 
možnost kreditiranja izgradnje strelovodov. Zavarovalna 
skupnost Triglav namenja sredstva za gradnjo strelovodov, 
tako bodo letos na področju TZO »LEDINA« na razpolago 
sredstva za dvajset strelovodov v pavšalnem znesku 180.000 
din, kredit je za dobo 3 let po 10% obrestni meri.

Prosimo, da se interesenti za področje TZO »LEDINA« ogla
sijo pri pospeševalni službi in dogovorijo za prijavo investi
cije. Zavarovalnica Triglav bo kreditirala izgradnjo strelo
vodov tudi v drugih občinah koroške regije, vendar preko 
TOK ne preko TZO kot v občini Slovenj Gradec.

Magdalena Korent, oec.
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NAŠI UPOKOJENCI 
Franc in Marija Krevh

Skrb za naše upokojence, posebno tiste 
iz preteklih let, je v K KZ pomanjkljiva v 
vseh njenih temeljnih zadružnih organiza
cijah. To ni prav, zato se to vprašanje 
mora in se bo tudi v Koroški kmetijski 
zadrugi uredilo tako, kakor imajo to ure
jeno v drugih, večjih delovnih organiza
cijah našega koroškega področja.

Eden izmed takih, skoraj pozabljenih, na
ših upokojencev je tudi Franc Krevh, me
sar, ki živi v Slovenj Gradcu. Že 74. leto 
življenja mu teče. Življenje, ki ni bilo ved
no rožnato, tako kot tudi ni rožnato nje
govo življenje današnjega upokojenca.

Franc Krevh se je rodil 3. januarja 1913 
leta v Trobljah. Po osnovni šoli se je izu
čil za mesarja pri Kertu v Slovenj Gradcu. 
Kot mesarski vajenec in mesarski pomoč
nik, pa tudi še pozneje kot samostojni in 
zadružni mesar je moral trdo delati, če 
je hotel obstati in uspevati. Tedaj ni ob
stajal urejen dovoz živine v mesnice oz. 
klavnice. Pač pa je bilo treba po živino 
hoditi ponoči, zgodaj zjutraj tudi v najbolj 
oddaljene kraje in jo peš goniti v dolino, v 
klavnico. Tudi klanje je bilo ročno, prav 
tako tudi večina del v zvezi s predelavo 
mesa v mesne izdelke. Večinoma je delo 
potekalo v mrazu in mokroti, posledica na 
stara leta pa je revmatizem. Po končani 
drugi svetovni vojni je bil nekaj časa sa
mostojen mesar v Slovenj Gradcu. Po uki
nitvi samostojnih mesnic je spadal v 
podjetje Mesopromet v Slovenj Gradcu. 
Ko pa so spomladi leta 1948 nastale 
splošne kmetijske zadruge, je prevzel naj
prej mesarijo v tedanji kmetijski zadrugi

Marija KREVH

Šmartno pri Slovenj Gradcu, po prvi zdru
žitvi kmetijskih zadrug leta 1961 pa v Slo
venj Gradcu. Ob drugi združitvi kmetijskih 
zadrug, poleti leta 1976, v skupno KKZ je 
bil upokojen kot sodelavec KKZ-TZO »LE
DINA« Slovenj Gradec. Toda honorarno je 
še 4 leta delal v mesarski poslovalnici na 
Legnu, ki je v sklopu KKZ TOZD »MESNI
NA« iz Otiškega vrha.

Skupno z njim je bila zaposlena kot se- 
kačica in blagajničarka tudi njegova žena 
Marija. Toda priznali so ji šele tista leta, 
ko sta bila zaposlena v Starem trgu. Zato 
je Marija zagrenjena tudi še sedaj, saj ji 
za pokojnino niso priznali kar 7 let dela, 
to pa se pri pokojnini, ki je že tako bolj 
skopo odmerjena, veliko pozna.

Franc KREVH

Ko sta se Franc in Marija Krevh upo
kojila, v KKZ tudi še ni bilo rešeno vpra
šanje odpravnin in priznanj za dolgoletno 
pridno delo. Zato sta bila prikrajšana tudi 
za to.

Morda bi bilo prav, ko bi se take nek
danje pomanjkljivosti na nek način popra
vile vsaj pri tistih naših upokojencih, ki 
še živijo. Najbrž bi se razveselili in se 
bolj z veseljem spominjali dni, ki so jih 
preživeli v službi v kmetijskem zadružni
štvu.

Obema našima upokojencema Francu in 
Mariji Krevh pa želimo še mnoga srečna 
in zdrava leta vsi sodelavci in sodelavke 
cele KKZ.

ROK GORENŠEK

VOLILI SMO
Podobno kot v vseh okoljih smo v mesecu marcu tu

di delavci in kmetje v Koroški kmetijski zadrugi volili 
za zbore družbenopolitičnih skupnosti in skupščine sa
moupravnih interesnih skupnosti. Na vseh 59 voliščih 
v Koroški kmetijski zadrugi je bilo razpoloženje delov
no in slovesno hkrati, za kar gre posebna zahvala vo
lilnim komisijam in volilnim odborom.

Udeležba na volitvah je bila več kot odlična. Od sku
paj 2830 vpisanih volilcev jih je glasovalo 2528. Zlasti 
je potrebno poudariti visoko zavest kmetov, ki so mo
rali v nekateerih predelih v visokem snegu hoditi do

volišča 10 in več kilometrov od svojega doma. Njihova 
udeležba je bila kar preko 96-odstotna. O tem naj bi 
razmislili marsikateri občani v dolini!

Pred novo izvoljenimi delegati je nedvomno zahtevno 
delo, vsi od njihove sposobnosti in možatosti pričaku
jemo, da bodo naša ustvarjalna hotenja prinesli v vsa 
mesta odločanja, kjer se soočajo interesi, usklajujejo 
in sprejemajo najpomembnejše odločitve za naš boljši 
jutrišnji dan.

Za uspešno delo delegatov pa bo potrebno sodelovanje 
vseh kmetov in delavcev v Koroški kmetijski zadrugi.

Jože Krevh, iur.

SVET TOLAŽBE

Od tega je že kar dosti let, 
da sem v težavah, ni verjela, 
ko naenkrat se spremenil sem, 
le spomin je živ, ki mi ostal je, 
na zares prelep tolažbe svet, 
ki sprosti te in krepi ti zdravje.

Sem v ljubezni razočaran bil, 
v srcu čutil strašen sem nemir, 
kar v samoto bi se nekam skril, 
da poiščem si tolažbe vir.

Ožja družba ni me razumela, 
bil sem vir posmehov, dobro vem.

Pa sem zaželel si biti sam, 
da v miru vse to prebolim, 
da me pred nobenim ne bo sram, 
če že grenko solzo sam spustim.

Sem podal se v lep planinski svet, 
toplo sonce name je sijalo, 
in zares sem bil srečnejši spet, 
spet srce se je v radost dalo.

Ptiči okrog mene so zapeli, 
pesem, ki naravo okrasi, 
kot da srečo bi mi zaželeli, 
in pozabo vseh nesrečnih dni.

Zlatko Škrubej
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Spomini
Puharjevega očeta

Kar lepo pošteno je še 
treba iz Bistriškega jar
ka zagristi po strmi stezi, 
da prideš do Puharjeve 
domačije, ki je prislo
njena v strmi breg nad 
grapo. Vsa za obdelavo 
primerna zemlja, ki je 
zelo strma, leži pod do
mačijo. S skrbnim delom 
pa le lahko priredijo 
kravico ali dve ter še 
kakšnega pujsa. To je bi
lo včasih tudi prava last 
in sreča, da jim ni bilo 
treba vandrati od kajže 
do kajže kot so morali 
to najemniki in »oferji«.

Da bi zvedel kaj več 
o življenju na tej »freti«, 
sem se zapletel v pogo
vor s triinosemdesetlet- 
nim očetom Francem 
Laznikom iz Pernic. Pra
vi, da je bilo včasih 
življenje mnogo bolj tr
do, ljudje pa manj za
htevni. Med drugim mi 
pove, da je bil petnajst 
let plavarski mojster in 
je plavil veliko lesa po 
strugi Bistrice, kadar so 
povodnji odnesle mosto
ve in razdrle še tisto sla
bo in vijugasto pot, ki se 
je vzpenjala v klancu 
in spet spuščala navzdol. 
Takrat je bilo plavarje- 
nje edino možno sred
stvo.

Morda se bo kdo od 
mladih ljudi namrdil, le 
kaj pa je to takšnega.

Treba pa je vedeti, da je 
imelo v preteklosti vsako 
delo svoje nevarne pasti, 
pa naj si je bilo videti še 
tako preprosto. Zelo ne
prijetno in naporno je 
bilo takrat, kadar so hlo
de priplavili že blizu ci
lja, pa je nastala huda 
nevihta ali naliv. Tedaj 
je bilo treba narediti tr
dno oporo na primernem 
mestu, ali pa reševati, 
kar se je rešiti dalo, si
cer bi bili zelo prikraj
šani pri zaslužku. Kot 
vsako delo je tudi pla- 
varjenje lesa po rekah in 
potokih zahtevalo svoje 
veščine in spretnosti. 
Treba je bilo znati pra
vilno naravnati in us
merjati hlodovino. Prav 
tako je bilo treba pra
vilno razporejati okoli 
petnajstčlansko skupino 
ljudi. Čeprav je to bolj 
moško delo, so se plavar- 
jem pridružile tudi žen
ske. Treba je bilo pra
vilno usmerjati delo 
vzdolž reke — potoka, 
kjer smo se srečevali 
z plitvinami, ogromnimi 
skalami, ozkimi soteska
mi in globokimi tolmu
ni. Slednji so bili kar 
precej nevarni, saj je 
Kednov tolmun bil glo
bok več kot petdeset me
trov in kdor bi zdrsnil 
vanj pod hlode, bi našel 
svoj grob za vedno na 
dnu tolmuna. Čeprav 
smo bili obuti le v ostro 
okovane cokle, ki so si 
jih privezali na noge, na 
srečo do hujših nezgod ni

prišlo. Le kdo bi preštel 
cepine in kavlje,, ki so 
se izmuznili iz nespret
nih rok v globoki tolmun.

Les za plavljenje 
je moral biti suh in od 
lastnikov ga je prevzel v 
komadih, od tisoč do dva 
tisoč komadov, zmenili 
so se tudi za ceno, seve
da pa ni smelo veliko 
lesa manjkati. Plavili so 
večinoma po potoku Bi
strica. Včasih pa je pre
vzel les gori v Krumpahu 
ali Helgrabnu v Avstriji, 
kjer so morali tisti čas 
prodajati les našim kup
cem ali pa ga spravljati 
skozi našo državno mejo, 
saj drugače tedaj sploh 
niso mogli lesa dobiti iz 
grap. Veliko je bilo te
kanja gor in dol ob stru
gi, biti si moral povsod, 
kjer se je kaj zataknilo.

Sicer pa je bilo življe
nje plavarjev podobno 
vsem tistim, ki jim je les 
rezal tenek kos kruha.

Čestokrat so spali ob 
strugi pod smrekami ali 
pečinami, kadar so bili 
blizu doma, so šli spat in 
jest domov. Jedli so le 
trikrat na dan, zgodaj 
zjutraj so si na zasilnih 
kuriščih skuhali polento 
— žgance ali fižol ali pa 
kaj drugega, kar se ni 
pokvarilo, opoldne smo 
se podprli največ s kru
hom in slanino ter z mo
štom, če smo ga mogli 
kje dobiti. Zvečer so se 
zvrstile skoraj iste jedi, 
le da je bolj prevladoval 
močnik.

Kako velikanske razli
ke so med nekoč in da
nes, starejši človek težko 
dojame, saj se način dela 
in življenja niti v stole
tjih ni tako naglo spre
minjalo kot sedaj v de
setletjih. A treba je bilo 
trdo delati, če si hotel 
preživeti številno druži
no, saj so v Puharjevi 
družini odraščali štirje 
fantje in štiri punce.

Prav trpek je spomin 
na leto 1958, ko je sredi 
januarja izbruhnil požar 
in upepelil še tisto 
skromno, kar so imeli. 
Rešili so le živino in golo 
življenje, pri čemer se je 
mati hudo opekla, da je 
pozneje za posledicami 
umrla.

Z leti so si na pogori
šču postavili nov, lepši 
dom. Koliko truda in 
naporov je potrebno v 
težko dostopnem kraju, 
ve le tisti, ki je šel skozi 
enake težave. Komaj so 
za silo zgradili nov dom, 
pa je mladega nasledni
ka Egidija doletela huda 
neozdravljiva bolezen — 
paraliza. Že več kot de
set let je prikljenjen na 
invalidski voziček in po
steljo. Sreča v nesreči je 
v tem, da je dobil pridno 
in skrbno ženo, ki zelo 
skrbi zanj in za tasta, 
kakor tudi za sina Rajka.

Poslovil sem se z že
ljo, da bi se še naprej 
tako lepo razumeli.

Ludvik MORI

Kdor zdravo živi, pridobi!
Povzetek:
Sporočilo dr. H. Mahlerja, gene

ralnega direktorja Svetovne zdrav
stvene organizacije za svetovni dan 
zdravja 1986

Tema letošnjega svetovnega dneva 
zdravja je namenjena zdravemu na
činu življenja in je posledica čedalje 
večjega prepričanja, da bi morali 
bolj poudarjati pozitivne ukrepe, s 
katerimi bi posamezniki in družba 
lahko varovali in izboljšali zdravje. 
V deklaraciji iz Alme — Ate 1978 je 
zapisano, da imajo ljudje pravico in 
dolžnost, da posamezno in v skupno
sti sodelujejo pri načrtovanju in iz
vajanju zdravstvenega varstva. Gle
de na to, da se z uresničevanjem ak
cije »Zdravje za vse do leta 2000/« 
že mudi, je zdaj skrajni čas, da ta 
sklep tudi uresničujemo.

Svet okoli nas se naglo spreminja, 
vendar pa se te spremembe v stan- 
darni zdravstveni praksi in delova

nju zdravstvenih služb največkrat ne 
upoštevajo. Glavni poudarek je še 
vedno na samem zdravljenju, zane
marjajo pa se pozitivni ukrepi, ki bi 
jih za varovanje zdravja lahko izva
jal vsak posameznik. V mnogih de
želah sveta se je razširilo prepričanje, 
da je zdravje nekaj, kar omogočajo 
zdravniki, in ne nekaj, za kar lahko 
družba in posamezniki poskrbijo sa
mi. Kljub temu se danes vseeno če
dalje bolj izraža težnja, da bi se glav
ni poudarek na zdravljenju v bolni
šnici prenesel na tiste vsakodnevne 
skrivnosti, ki izboljšujejo zdravje. 
Takšen pristop, katerega dejanski 
cilj je človekova telesna kondicija, 
je dovolj širok, da lahko zajame 
družbo v celoti.

Pomembni so TRIJE GLAVNI DE
JAVNIKI ZDRAVEGA NAČINA 
ŽIVLJENJA:

— gibanje in šport
— prehrana
— osebna odgovornost
GIBANJE je treba razumeti v naj

širšem pomenu; vključuje tudi hojo 
ter druge aktivnosti v prostem času. 
Ima neposreden vpliv na zdravje in 
lahko spodbudi željo po telesni kon
diciji, kar izboljša splošno zdravje.

Aktivno telesno gibanje je za vsa
kogar nujno potrebno v vseh živ
ljenjskih obdobjih. V mladih letih 
pripravlja telo na naloge v zrelosti;

(Nadaljevanje na 8. strani)
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v dobi zrelosti omogoča telesu, da da 
kar največ od sebe in da obvlada 
strese; v kasnejših letih pa ohranja 
živahnost duha in gibčnost telesa. Ne 
nazadnje pa, in to morda tudi najbolj 
pomembno, da je telesna aktivnost 
tudi več veselja do življenja ter tako 
pripomore k dobremu počutju, ki je 
podlaga za zdravje.

Vsakdo ve, da je HRANA za živ
ljenje bistvena, vendar pa se, tako 
kot mnoge druge navade, tudi nava
de v prehrani zadnje čase spreminja
jo. Nekateri novi in priljubljeni na
čini prehrane pomenijo veliko nevar
nost. Energetsko bogata hrana, z 
mnogo maščob in prepojena s slad
korjem, ogroža srce in zobe.

Svetovna zdravstvena organizacija 
nikakor ne priporoča enotno vrsto 
prehrane za vse človeštvo. Nasprot
no, vsaka kultura daje s svojim 
načinom prehrane vse glavne sesta
vine, ki omogočajo rast in zdravje. 
Zato se moramo bolj zavedati pome
na in vpliva zdravega prehranjeva
nja ter načrtno spodbujati tiste nava
de v prehrani, ki lahko pripomorejo 
k izjemnim dosežkom v športu in k 
splošno dobremu počutju.

OSEBNA ODGOVORNOST ima 
širok pomen. Posameznike je potreb
no spodbuditi, da sami poskušajo 
ohraniti svoje zdravje in se izogibati 
škodljivim navadam in razvadam, 
še posebaj tobaku v vseh oblikah, 
alkoholu in drugim mamilom.

Povsod, kjer je razširjeno kajenje, 
je to najpomembnejši vzrok za slabo 
zdravje in prezgodnjo smrt, a hkrati 
edini vzrok, ki ga je mogoče odpravi
ti. Poleg tega epidemije kajenja ne 
more ozdraviti zdravnik, saj pomaga 
edino preprečevanje. Mladino je tre
ba seznaniti s pozitivnimi vzorci 
zdravja, da ne bi začela s to, pogosto 
doživljensko in pogubno navado. Če
prav je odgovoren vsak posameznik 
sam, ima družba z mnogimi dejavniki 
velik vpliv na odločitev — kaditi ali 
ne kaditi. Toda zgodi se, da ima ta 
posameznik, ki stoji pred to po
membno izbiro, komaj 11 let.

Glede alkohola in drugih mamil bi 
morali posameznikom pomagati pri 
razumni odločitvi, ki bi ohranila nji
hovo telesno kondicijo in s tem 
življenjski užitek.

Z malo volje lahko torej vsakdo 
postane glasnik zdravja.

Po vsem svetu naj se širi sporočilo:
ZDRAVJE JE EDINA TEKMA, V 

KATERI JE VSAKDO ZMAGOVA
LEC!

referent za zdr. vzgojo 
NADA KADIŠ

UPOKOJENCA TOZD GOZDARSTVO MISLINJA

Ivan GOLOB

Celotno zgodovino človeštva bi lahko 
opredelili v časovnih horizontih, saj je 
čas edino, kar nas prehiteva mimo na
še sposobnosti dejanskega duhovnega 
dojemanja. Kar prehitro so minila de
lovna leta tistih, ki so postavljali teme
lje nove poti gozdarskega razvoja po
2. svetovni vojni. Med njimi sta bila 
naša sodelavca Ivan GOLOB in Domi
nik PUNGARTNIK.

V tistih časih ni bilo lahko. To je bila 
generacija, ki ni spraševala za višino 
zaslužka in dolžino delovnega časa. Mar
sikdaj so delovne obveznosti trajale tudi 
v prostem času, vendar je vse vezal 
isti cilj, kako v čimkrajšem času posta
viti osnovo za nadaljni razvoj gozdar
stva. To so bili prvi koraki v pronaravno 
gospodarjenje z gozdovi, kar še danes 
postavlja slovensko gozdarstvo kot 
primer v celi Evropi. Za takšne cilje je 
bilo potrebno vložiti ogromno strokov
nega znanja in trdega dela, ki se mu 
ta generacija ni znala, niti ni hotela 
odreči.

Ivan Golob se je rodil 20. 8. 1923 v 
Mislinji. Svoje delo je združeval na 
TOZD gozdarstvo Mislinja kar 38 let. 
Skoraj vsa leta je opravljal delovno 
mesto vodje odpreme lesa. Ko je odšel 
v pokoj, je med sodelavci nastala pra
znina. Ne pogrešamo ga samo kot do
brega in vestnega sodelavca, temveč 
tudi kot dobrega prijatelja. Bil je eden 
tistih, ki je v kolektiv prinašal dobro 
voljo.

Dominik PUNGARTNIK

Ni besed, s katerimi bi lahko opisal 
njegovo marljivost in toplo tovarištvo. 
Škoda je le, da čas tako hitro beži in 
morajo v pokoj tudi tisti najboljši, ki 
bi jih naša družba v teh razmerah še 
tako potrebovala.

Dominik Pungartnik se je rodil 12. 7. 
1926 v Tolstem vrhu. Na takratni Gozd
ni upravi se je zaposlil takoj po 2. sve
tovni vojni leta 1945. Opravljal je delo 
revirnega vodje v revirju Tolsti vrh do 
leta 1953, kasneje pa vse do svoje upo
kojitve v revirju Razborca. Med sode
lavci je bil cenjen zaradi svojega do
slednega dela in številnih strokovnih 
odločitev, ki so v veliki meri pripomo
gle k razvoju gozdarske stroke kot ce
lote. Bil je eden tistih gozdarjev, ki so 
pretežni del svojega delovnega časa 
prebili na terenu, zato je lahko na svoje 
delo še danes ponosen, sodelavci pa srna 
mu hvaležni za dobro načrtovano delo 
in bogate izkušnje, ki jih je vedno rad 
prenašal na mlajše sodelavce.

Kako naj končam? Ni dovolj besed, 
niti prostora, da bi vsaj okvirno orisal 
delo dveh sodelavcev, ki sta bila brez 
dvoma ena najboljših pri nas. S temi 
skromnimi besedami se vama v imenu 
kolektiva TOZD gozdarstvo Mislinja is
kreno zahvaljujem za vse, kar sta sto
rila za naš kolektiv, v imenu družbeno 
političnih organizacij Mislinja pa za 
intenzivno družbeno politično delo, ki 
ga oba še danes uspešno opravljata.

TRETJAK Milan

Obvestilo
bralcem

Odbor za obveščanje je na zadnji seji v mandatnem 
obdobju razpravljal o pripombah na osnutek pravilnika 
o obveščanju in določil predlog, ki ga bo na svoji seji 
obravnaval in sprejel delavski svet delovne organiza
cije. Obravnaval in sprejel je plan stroškov in predlog 
vsebinske zasnove za Viharnik za leto 1986.

Kritično je razpravljal o nekaterih vprašanjih v zvezi 
z izhajanjem in pošiljanjem Viharnika po pošti in spre
jel sklep, da bomo Viharnik pošiljali vključno z aprilsko 
številko po novih naslovih, ki jih bomo odslej ažurira- 
preko računalnika Lesne. Temeljne organizacije, ki do
slej niso poslale naslovov svojih upokojencev in TOK 
svojih kmetov kooperantov, bodo odgovorne, da njihovi 
upravičenci ne bodo prejemali Viharnika, dokler ne 
bodo ažurirale naslovov.

Uredništvo
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Kadrovske vesti
Prišli v TOZD — januar 1986

Priimek in ime — datum prihoda — dela, ki jih bo oprav
ljal — organizacija, iz katere prihaja

TOZD GOZDARSTVO ČRNA
Štifter Avgust, 1. 1. 1986, sekač, Rudnik Mežica 

TOZD GOZDARSTVO RADLJE
Selišnik Franc, 19. 1. 1986, gozdni delavec, iz JLA 
Ramšak Zvonko, 1. 1. 1986, gojitelj, Gradbeno podjetje 

Radlje
TOZD ŽAGA MISLINJA

Pogorevc Franc, 13. 1. 1986, sortiranje in dovoz hlodov, — 
TOZD ŽAGA VUHRED

Aplinc Otokar, 1. 1. 1986, direktor TOZD, Gorenje Muta 
TOZD TOVARNA POHIŠTVA PREVALJE

Nastič Radivoje, 27. 1. 1986, vezanje palet, Lepenka Pre
valje
TOZD TOVARNA POHIŠTVA PAMEČE

Sušeč Anton ml., 1. 1. 1986, montaža nasadil, iz JLA 
Tisnikar Miroslav, 13. 1. 1986, strojno vzdrževanje iz JLA 

TOZD TOVARNA STAVBNEGA POHIŠTVA RADLJE 
Švajger Gregor, 6. 1. 1986, pripravnik, iz JLA 
Kramljak Peter, 13. 1. 1986, pripravnik, iz JLA 

TOZD CENTRALNO LESNO SKLADIŠČE OTIŠKI VRH 
Repotočnik Jože, 1. 1. 1986, pripravnik, JLA 

TOZD TOVARNA OBLAZINJENEGA POHIŠTVA NOVA 
OPREMA SLOVENJ GRADEC

Razbornik Anica, 17. 1. 1986, čiščenje hodnikov, Tovarna 
meril Slovenj Gradec

Keber Danilo, 20. 1. 1986, izvaj. zaht. stroj. miz. del, TUS 
Slovenj Gradec

Dobnik Danilo, 27. 1. 1986, pripr. in odper. kalupov, JLA 
DELOVNA SKUPNOST ZA OPRAVLJANJE DEL SKUPNE
GA POMENA SLOVENJ GRADEC

Dolar Zlatko, 27. 1. 1986, organiziranje poslovanja, iz JLA

Odšli iz TOZD — januar 1986

Priimek in ime — datum odhoda — dela, ki jih je oprav
ljal — organizacija, v katero odhaja

TOZD GOZDARSTVO ČRNA
Voler Jurij, 31. 12. 1985, sekač TOK Ravne 

TOZD ŽAGA OTIŠKI VRH
Zemljak Dušan, 16. 1. 1986, pom. čelista, v JLA 

TOZD TOVARNA POHIŠTVA PREVALJE
Fužinar Olga, 6. 12. 1985, pomoč pri str. zarez, rešetke, 

Železarna Ravne
Lapuh Ivan, 8. 12. 1985, upravljanje sušilnice, umrl 
Sekavčnik Silvo, 18. 12. 1985, popravilo izdelkov, v JLA 

TOZD TOVARNA POHIŠTVA PAMEČE
Gostenčnik Duška, 14. 1. 1986, emb. podbojev IV. — 
Vrhnjak Štefan, 15. 1. 1986, vrtanje na stroju, JLA 
Mirkac Franc, 31. 1. 1986, pomoč pri brusilki IV, TUS 

Slov. Gradec
Bari Marjan, 31. 1. 1986, ref. za SLO in DS SO Slovenj 

Gradec
TOZD TOVARNA STAVBNEGA POHIŠTVA RADLJE 

Krajnc Fredi, 10. 1. 1986, pom. pri WACO, —
Tršar Brigita, 24. 1. 1986, strojno lepljenje okvirjev, — 
Lorene Maks, 31. 1. 1986, pom. pri upr. lin za dolž. spaja

nje lesa
Paveo Janez, 31. 1. 1986, mazalec strojev, Gorenje Muta 

TOZD GRADNJE SLOVENJ GRADEC
Usprac Ckiboša, 27. 12. 1986, gradbeni delavec, — 
Trivalič Uroš, 31. 12. 1985, gradbeni delavec, —
Vukoja Ljubo, 4. 1. 1986, gradbeni delavec, —
Suljič Ferid, 6. 1. 1986, gradbeni delavec, —
Padušek Marjan, 14. 1. 1986, pripravnik, —
Vravnik Rudolf, 20. 1. 1986, strojnik, —

TOZD CENTRALNO LESNO SKLADIŠČE OTIŠKI VRH 
Vidovič Stanislav, 15. 1. 1986, skladiščni delavec, JLA

Ob- dnmu. žena
Upokojitev je prelomnica v življenju, ki nas od

dalji od sredine, v kateri smo delali, preživljali raz
lična obdobja, od kriz do vzponov in v času največ
je aktivnosti prispevali svoj del življenja za boljšo 
bodočnost.

Vsaka akcija, ki nas ponovno poveže v sredino, v 
kateri smo živeli in delali, nam je izredno pomemb
na. Ob dnevu žena, ki je za nas upokojenke še 
toliko bolj poln spominov, so bile čestitke sindikata 
pravo presenečenje, tembolj zato, ker so jih izrekli 
tovariši, ki nas niso poznali in niti ne vedo, kako se 
počuti upokojenec, ki nima več stalnih stikov z 
delom in problemi organizacije, v kateri je prebil — 
lahko rečem — tretjino svojega življenja.

Prav zato cenimo ta človeški vzgib in se osnovni 
organizaciji sindikata delovne skupnosti in Interne 
banke Lesne iskreno zahvaljujemo za pozornost.

Upokojenke DSSP in DS IB

TOZD TOVARNA OBLAZINJENEGA POHIŠTVA NOVA 
OPREMA SLOVENJ GRADEC

Repas Miran, 17. 12. 1985, pripr. in odpir. kalupov, JLA 
Zalesnik Jože, 12. 12. 1985, kurjenje v DE Dravograd, — 
Mlačnik Janez, 9. 12. 1985, pripr. in odpir. kalupov, — 
Zupančič Martin, 31. 12. 1985, pomoč, skladiščnika, upoko

jitev
Berzelak Rudolf, 4. 1. 1986, izvaj. tapet, del, upokojitev 
Krajnc Miroslav, 24. 1. 1986, opravi j. miz. del, —
Lubej Srečko, 24. 1. 1986, opravlj. miz. del, —
Kelhar Branko, 27. 1. 1986, opravlj. tapet, del, —
Slodej Janez, 22. 1. 1986, šiv. na stroju MAMUT, Rudnik 

Velenje
DELOVNA SKUPNOST ZA OPRAVLJANJE DEL SKUP
NEGA POMENA SLOVENJ GRADEC

Rošer Dominik, 31. 12. 1985, koopirant, invalidska upo
kojitev
DELOVNA SKUPNOST INTERNE BANKE SLOVENJ 
GRADEC

Kotnik Slava, 31. 12. 1985, vodenje plačilnega prometa, 
Komunala Slovenj Gradec

Darinka Cerjak

TOZD M Ž Skupaj
Gozdarstvo Slovenj Gradec 42 3 45
Gozdarstvo Mislinja 44 4 48
Gozdarstvo Črna 135 11 146
Gozdarstvo Radlje 133 19 152
TOK Gozdarstvo Slovenj Gradec 38 4 42
TOK Gozdarstvo Radlje 32 4 36
TOK Gozdarstvo Ravne 29 6 35
TOK Gozdarstvo Dravograd 15 3 18
Žaga Mislinja 49 6 55
Žaga Otiški vrh 47 14 61
Žaga Mušenik 32 12 44
Žaga Vuhred 53 9 62
TP Prevalje 75 144 219
TP Pameče 114 167 281
TSP Radlje Podvelka 206 207 413
TIP Otiški vrh 194 31 225
Gradnje Slovenj Gradec 65 8 73
Transport in servisi Pameče 121 15 136
Centralno lesno sklad. Otiški vrh 39 5 44
Nova oprema Slovenj Gradec 181 159 340
Delovna skupnost Slovenj Gradec 73 123 196
Interna banka Slovenj Gradec 5 33 38

1840 1066 2906
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ŠPORT — ŠPORT — ŠPORT — ŠPORT —

VELESLALOM TUDI LETOS V ČRNI NA 
KOROŠKEM

TOZD gozdarstvo Črna je bil tudi letos 
organiziral veleslalom delavcev Lesne. 
8. 2. 1986 se je na smučišču v Črni zbra
lo več kot 160 tekmovalcev. Ta športna 
disciplina je med delavci Lesne ena naj
bolj priljubljenih, zato je tudi vedno velika 
udeležba na tekmovanju. Tekmovanje je 
potekalo hitro in brezhibno. Za ažurnost 
se lahko zahvalimo smučarskemu klubu 
Črna, ki je opravljal elektronske meritve.

Pri ekipnih rezultatih je prišlo do dolo
čenih napak, ki pa jih je TOZD gozdarstvo 
Črna popravil in tudi obvestil o tem vse 
udeležence tekmovanja.

Rezultati:
MOŠKI — ekipno

mesto TOZD
1. gozdarstvo Črna
2. TIP Otiški vrh
3. TOK Slovenj Gradec
4. Gozdarstvo Radlje
5. TOK Ravne
6. DSSP
7. CLS Otiški vrh
8. TP Pameče
9. Gradnje

10. Nova oprema
11. TIS Pameče
12. TSP Radlje — Podvelka
13. TOK Radlje
14. Žaga Mušenik
15. Gozdarstvo Slovenj Gradec
16. TP Prevalje
17. Žaga Mislinja
18. Blagovni promet
ŽENSKE — ekipno

mesto TOZD
1. TP Prevalje
2. TSP Radlje — Podvelka
3. TOK Slovenj Gradec
4. DSSP
5. TIP Otiški vrh
6. Gradnje
7. TP Pameče
8. Žaga Mušenik
9. Nova oprema

10. TOK Radlje
Med moškimi je bil najboljši Gorazd 

ČARF iz TOK Ravne, ki je prevozil progo 
v času 44.58, drugi je bil Jože KOTNIK iz 
TIP Otiški vrh s časom 44.67 in tretji Zlat
ko KURE iz TOZD Blagovni promet s ča
som 44.89.

Med ženskami je bila najboljša Irena 
KOLAR iz TP Prevalje, ki je prevozila pro
go v času 52.92, druga je bila Alenka 
REPANŠEK iz TP Prevalje s časom 54.19 
in tretja Edvarda KRECENBAHER iz TSP 
Radlje — Podvelka s časom 55.27.

Ida ROBNIK
SANKANJE
V mesecu februarju je TOZD gozdarstvo 

Mislinja organiziral tekmovanje v sanka
nju. Vsako leto večja udeležba na teh 
tekmah (letos se je tekmovanja udeležilo 
okrog 120 delavcev) dokazuje, da delavci 
posvečajo vedno več pozornosti rekreaciji 
in s tem dobremu počutju. Sankanje pa je 
tudi šport, ki se nekako veže na našo de
javnost, predvsem gozdarsko. To smo opa
zili tudi pri strukturi udeležencev, saj so 
vse gozdarske temeljne organizacije po
slale svoje ekipe na tekmovanje, ustrezno 
pa so bili zastopani tudi TOZD lesne in
dustrije.

LESARIADA 86
Nekaj skupnih podatkov o XXIII. smu

čarskem prvenstvu gozdarjev, lesarjev in 
lovcev Slovenije smo že objavili v prejšnj, 
številki, tokrat pa objavljamo uvrstitve na 
ših sodelavcev.

Kljub temu da nam je v noči od 28. 
februarja na 1. marec vreme nekoliko za 
godlo, lahko rečemo, da smo organizacij 
sko tekmovanje dobro izpeljali. Alpinci so 
imeli sorazmerno ugodne pogoje za tekmo, 
med tem ko so tekači tekmovali v nemo
gočih vremenskih razmerah. To je bil tudi 
vzrok za spremembo dolžine proge in za 
pomote pri obdelavi časovnih podatkov za 
nekatere tekače. Vse to smo na interven
cijo posameznikov in razsodišča uredili 
tako, da so medalje in pokali v pravih ro
kah.

Rezultati:
MOŠKI
veleslalom I. kategorija do vključno 25 iet

4. mesto Zdravko MIKLOŠIČ 
14. mesto Branko GROBELNIK
17. mesto Adi ROŠER
18. mesto Milan KOGELNIK

V tej kategoriji je tekmovalo 67 tekmo
valcev.
MOŠKI
veleslalom II. kategorija od 26 do 35 let

1. mesto Drago LORBER 
4. mesto Peter GREGOR

Delavci TOZD gozdarstvo Mislinja so 
uredili in pripravili progi iz Tolstega vrha 
do centra Mislinje. Pri tem so jim veliko 
pomagali gasilci, ki so zavarovali progo in 
uredili cilj, elektronske meritve pa je opra
vila smučarska sekcija DTV Mislinja.

Ekipno so bili doseženi nasledni rezul
tati:

ŽENSKE:
mesto TOZD

1. TOK Slovenj Gradec
2. TP Prevalje
3. TIS Pameče
4. Nova oprema
5. DSSP
6. TOK Ravne
7. Gradnje Slovenj Gradec
MOŠKI:

mesto TOZD
1. TOK Slovenj Gradec
2. Gozdarstvo Mislinja
3. Žaga Mislinja

6. mesto Zlatko KUREJ 
8. mesto Jože KOTNIK

V tej kategoriji je tekmovalo 75 tekmo
valcev.
MOŠKI
veleslalom lil. kategorija od 36 do 45 let
2. mesto Franc PLESEC

17. mesto Gvido DOMJAN
18. mesto Emil KOČEVAR
25. mesto Stane KOPRIVNIKAR

V tej kategoriji je tekmovalo 71 tekmo
valcev.
MOŠKI
veleslalom IV. kategorija nad 45 let

3. mesto Jože LORBEK
7. mesto Boris IGLAR 

14. mesto Rudi MORI 
16. mesto Viktor ŠMON

V tej kategoriji je tekmovalo 55 tekmo
valcev.
ZENSKE
veleslalom I. kategorija do vključno 25 let
12. mesto Darja KRECENBAHER 
Edvarda KRECENBAHER odstopila

V tej kategoriji je tekmovalo 35 tekmo
valk.
ZENSKE
veleslalom II. kategorija od 26 do 35 let
3. mesto Irena KOLAR 

14. mesto Alenka REPANŠEK
V tej kategoriji je tekmovalo 46 tekmo

valk.
(Nadaljevanje na 11. strani)

4. TOK Ravne
5. Gozdarstvo Črna
6. Gozdarstvo Radlje
7. TIS Pameče
8. Žaga Mušenik
9. TP Prevalje

10. Gozdarstvo Slovenj Gradec
11. TOK Dravograd
12. TOK Radlje
13. DSSP
14. Nova oprema
Med tekmovalkami je najboljši čas do-

segla Alenka Repanšek (4.57.67), iz tovar
ne pohištva Prevalje, druga je bila Majda 
Čas (5.10.81), iz TOK Slovenj Gradec, tre
tja pa Marija Zdovc (5.42.69) iz TOK Ravne.

Med moškimi je bil najhitrejši Feliks 
Knez (4.44.82) iz TOK Slovenj Gradec, 
drugi je bil Emil Zdovc (4.49.43) iz TOK 
Ravne in tretji Jože Jeromel (4.49.50) iz 
TOK Slovenj Gradec.

I. R.

Na cilju
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Janez GOLOGRANC, predsednik skupščine občine Slovenj 
Gradec je pozdravil udeležence tekmovanja

Anici DOKL je podelil medaljo predsednik konference sindi
kata Lesne Rudi KALIŠNIK

Žrebanje štartnih številk 28. 2. 1986 v sejni sobi TOZD BP

ŽENSKE
teki I. kategorija do vključno 25 let
4. mesto Irena KOLAR

V tej kategoriji je tekmovalo 19 tekačic. 
ŽENSKE
teki II. kategorija od 26 do 35 let

8. mesto Majda KLEMENŠEK 
Alenka REPANŠEK ni nastopila

V tej kategoriji je tekmovalo 20 tekačic. 
ŽENSKE
teki III. kategorija od 36 do 45 let

7. mesto Marija MIHELJAK
V tej kategoriji je nastopilo 13 tekačic. 

ŽENSKE
teki IV. kategorija nad 45 let

1. mesto Anica DOKL
V tej kategoriji je nastopilo 9 tekačic.

ŽENSKE
veleslalom III. kategorija od 36 do 45 let
14. mesto Ida ROBNIK 
16. mesto Marija MIHELJAK

V tej kategoriji je tekmovalo 29 tekmo
valk.
ŽENSKE
veleslalom IV. kategorija nad 45 let
10. mesto Anica DOKL
11. mesto Erika RAZDEVŠEK

V tej kategoriji je tekmovalo 16 tekmo
valk.
MOŠKI
teki I. kategorija do vključno 25 let
16. mesto Jože MORI 
24. mesto Peter CESAR

Tomaž ROBAČ ni nastopil.

V tej kategoriji je tekmovalo 30 tekačev. 
MOŠKI
teki II. kategorija od 26 do 35 let
15. mesto Jože LENART 
17. mesto Branko GLAVAN 
22. mesto Hinko ANDREJC

V tej kategoriji je tekmovalo 35 tekačev.
MOŠKI
teki III. kategorija od 36 do 45 let
20. mesto Karel HAUZER

V tej kategoriji je tekmovalo 28 tekačev.
MOŠKI
teki IV. kategorija nad 45 let

6. mesto Drago ZAGORC 
15. mesto Dani PISNIK

V tej kategoriji je tekmovalo 25 tekačev.

Predsednik poslovnega odbora Lesne in organizacijskega od
bora XXIII. lesariade je na sklepnem dejanju v športni hali 

v Slovenj Gradcu spregovoril tekmovalcem

Uspeh so tekmovalci Lesne proslaviliFranc Plesec je prevzel pokal za prvo mesto — moški vele
slalom
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f, ?HOBL^f?i v »Lesvi" ?

Glasilo VIHARNIK izdaja organizacija združenega dela LESNA Slovenj Gradec, gozdarstvo in lesna industrija r. o. — Ureja 
uredniški odbor: Vida Gerl, Jože Mirkac, Jure Sumečnik, Karel Dretnik, Hedvika Janše, Ivan Peneč, Vida Vrhnjak, Andrej 
Sertel, Ida Robnik — Glavni urednik: Andrej Sertel, odgovorna urednica: Ida Robnik, lektorica: Majda Klemenšek, teh
nični urednik: Bruno 2nideršič — Naklada 5200 izvodov — Klišeji in tisk: CGP Večer Maribor, Tržaška 14, 62000 Maribor, 1986.
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